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Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje  

ze dne 23. 6. 2022 
__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni:   Klára Pazderková, Hana Moravcová, Jiří Trkovský 
 Viktor Kazda, vedoucí OKÚ 
 Lenka Bartáková, redaktorka HPZ - distančně 

Zapisovatelka:  Eva Charvátová 

 
Program: 
1) Projednání připravovaného čísla HPZ 
2) Volba předsedkyně/předsedy RR 
3) Diskuse a závěr 
 
Průběh jednání: 

• Jednání bylo zahájeno v 8,08 hod., RR byla usnášeníschopná. 

• Bylo dohodnuto, že členové RR již nebudou potvrzovat účast na jednání. V případě, že se 
nebudou moci zúčastnit, oznámí svoji neúčast. 

• Redaktorka HPZ informovala, že do tohoto čísla nebyl zařazen: 
- Článek od občana, který byl vyhodnocen jako volební agitace KSČM. Takový příspěvek 

může být uveřejněný pouze jako inzerce. 

- Článek p. Lišky, který se zabýval historií voleb v HP. Článek přesahoval stanovený rozsah 
znaků a musí být zkrácen. Článek by obsahově patřil do rubriky nad dopisy čtenářů, ale 
RR se v minulosti usnesla, že rubrika „dopisy čtenářů“ bude do voleb ze zpravodaje 
vyřazena. Článek bude zaslán členům RR k rozhodnutí, zda a v jaké rubrice bude 
uveřejněn, ovšem s ohledem na volné místo. 

- Článek p. Kočího ml. týkající se sportovních aktivit bude uveřejněn v příštím čísle. 

• K dotazu, zda bylo postupováno v souladu s GPDR při zveřejnění fotografie dítěte na titulní 
straně zpravodaje bylo sděleno, že fotka je koupená z fotobanky – fotografie je označena 
„shutterstock“.  

• Proběhla diskuse k článku Rezignace redakční rady v rubrice Zastupitelé. V článku je 
zmiňován bývalý člen RR, jehož jméno sice nebylo uvedeno, ale lze odvodit o koho se jedná. 
Členové RR hlasovali, zda bude dotyčnému umožněno se k článku v tomto zpravodaji 
vyjádřit s tímto výsledkem: PRO 1, PROTI 2. 

Možnost vyjádřit se k článku má dotyčný, i když není v článku jmenovaný, v příštím čísle 
zpravodaje.     

• Na konci rubriky Zastupitelé bude vložen podval s přáním příjemného prožití léta od 
redakce.  

• Na dotaz, zda budou ve zpravodaji zveřejňovány soudničky bylo sděleno, že již nebyly od 
autora dodány.   

• Z důvodu změny ve složení redakční rady HPZ bude tento údaj  upraven ve zpravodaji. 
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• Navržené grafické a věcné připomínky RR budou do připravovaného čísla HPZ zapracovány. 
Po korektuře bude poslední náhled zaslán členům RR ke schválení.   

• RR se usnesla, že nebude volit předsedu a že zápisy budou odsouhlasovány kolektivně 
všemi členy RR.   

• Jednání bylo ukončeno v 9,00 hod.  

• Příští jednání se bude konat 18. srpna 2022 v Kulturně komunitním centru Náchodská 
č.p. 754. 

 
 
V Praze dne 27. června 2022 
 
 
Zapsala:  Eva Charvátová 
 
 
 
 
 
 
Schválila redakční rada HPZ: 
Hana Moravcová 
Klára Pazderková 
Jiří Trkovský  
 
 


